



香港博物館節 2025
「記憶結連：書籍保存與裝訂工作坊」
Muse Fest HK 2025
“Binding Memories: Book Conservation & Book Binding Workshop”

報名表
Application Form

申請人必須為 8 歲或以上，15 歲或以下兒童必須由其家長/監護人陪同。如以親子方式參與工作坊，參加者只會獲發一份材料包。

Applicant must be aged 8 or above. Children aged 15 or under shall require parent or guardian accompaniment. For participants who have to join the workshop with parents or guardians, only one material pack will be provided.

申請人資料 Applicant Details		
姓名: Full Name:	8-15 歲 Aged 8-15# 16 歲或以上 Aged 16 or above	電話: Phone number:
電郵: Email:		
*緊急事故聯絡人: Emergency Contact:		電話: Phone number:
#家長/監護人資料 Parent or guardian Details		8-15 歲申請人必須填寫 Must be filled-in by applicant aged 8-15
姓名: Full Name:		電話: Phone number:
活動選擇 Workshop Selection		
請注意: 請在適當方格加上✓ Note: Please ✓ the appropriate box accordingly		
2025 年 11 月 1 日 (星期六) 1 November 2025 (Saturday)		香港藝術館 Hong Kong Museum of Art
	11:00 - 12:30	
	14:30 - 16:00	
	任何一節均可 Any time slot will be fine.	

*如遇上緊急事故，我們或需要聯絡你的家人或朋友。

In case of emergency, we may need to contact your family or friend.

本人/吾等已細閱「記憶結連：書籍保存與裝訂工作坊」之報名須知，明白及接受相關條款及安排。本人/吾等聲明本報名表內所載一切資料，依本人/吾等所知均屬真確，並無遺漏，並知道若虛報資料，申請即屬無效。

I/We have read the Notes and accepted the arrangements of the tour. I/We declare that all information given in my application form, to the best of my/our knowledge, is accurate and complete. If any false information is given, the application is deemed to be invalid.

本人/吾等

(請選擇) 收取文物修復辦事處日後公眾節目的資料

I/We

(Please select) to receive future information of public programmes organized by the Conservation Office.

申請人/ 監護人簽署:

Signature of

applicant/ guardian:

日期:

Date:

報名須知

1. 請於 **2025 年 10 月 6 日至 10 月 18 日 (下午 11 時 59 分前)** 內以電郵 (conservation@lcsd.gov.hk) 方式遞交報名表格至文物修復辦事處 (本處)，電郵主題請註明「**MFHK 2025_Book**」。以其他方法遞交、電郵地址不正確、資料不全 / 不明確者或逾期申請，恕不受理。
2. 活動以粵語進行，費用全免。每節名額 25 人，名額先到先得，額滿即止。
3. 所有參加者須年滿 8 歲或以上，15 歲或以下兒童必須由其家長／監護人陪同。**如以親子方式參與工作坊，參加者只會獲發一份材料包。**
4. 成功報名的參加者，將於 **2025 年 10 月 25 日** 或之前收到工作坊的確認電郵。未獲取錄者恕不另行通知。
5. 因應報名人數、天氣變化及實際情況，本處有權取消或合併各項活動。
6. 為配合活動內容編排及工作室安全使用守則，有特殊需要之參加者請致電本處查詢，以便作出相應的安排。
7. 活動當日，參加者須讓本處安排的攝製人員拍攝及／或錄影他們的活動情況，並容許本處使用有關照片及／或錄像作宣傳及推廣辦事處的活動。
8. 如有查詢，請於辦公時間 (星期一至五 09:30 - 12:30 及 14:30 - 17:30，公眾假期除外) 致電 2734 2106 或 電郵 conservation@lcsd.gov.hk 與本處職員聯絡。

*** 收集個人資料聲明**

1. 申請人提供的個人資料只用作辦理是項申請和表格上列明的用途。
2. 本處將不會轉移你的個人資料，並會採取所有切實可行的方式，將你的個人資料保密。
3. 根據個人資料 (私隱) 條例第十八和第二十二條，及附表一所載的第六原則，申請者有權要求查閱及更正申請表格內所提供的個人資料。有關申請須以書面向本處提出，地址為尖沙咀梳士巴利道 10 號 香港藝術館 4 樓 417 室。

Notes

1. Please submit the application form via email (conservation@lcsd.gov.hk) to the Conservation Office(the Office) between **October 6 and October 18, 2025 (by 11:59PM)**, email titled "**MFHK 2025_Book**". **Submissions via other methods, incorrect email address incomplete or unclear information, or late applications will not be accepted.**
2. The activities will be conducted in Cantonese, and participation is free of charge. Each session will accommodate 25 participants, and slots will be allocated via "**first come, first served**".
3. Participants shall be aged 8 or above. Children aged 15 or under require parent or guardian accompaniment. **For participants who have to join the workshop with parents or guardians, only one material pack will be provided.**
4. Successful applicants will receive a confirmation email by **October 25, 2025**. Those who do not receive notification before the above date will be deemed unsuccessful.
5. The Office reserves the right to cancel or combine the workshops as necessitated by number of applications, the circumstances or the bad weather.
6. For safety purposes, successful applicants with special needs please contact the Office for more information and necessary arrangements.
7. The participants should allow the Office to arrange its staff to take photographs and/or videos of them during the activity and also the use of the photographs and/or videos for publicity and promotional activities of the Office.
8. Please call 2734 2106 during office hour (09:30 – 12:30 and 14:30 – 17:30 Monday to Friday, excluding public holidays) or email conservation@lcsd.gov.hk for enquiry.

*** Personal Information Collection Statement**

1. The personal data provided to the Office serves only for the processing of this application and the purpose stated on this form.
2. The personal data provided will not be disclosed. We will take all practicable steps to keep your personal data confidential.
3. The applicant has the right to request access to and correct personal data as stated in the form in accordance with Sections 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. If you wish to do so, please write to the Office at Room 417, 4/F, Hong Kong Museum of Art, 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon.